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Abstract (en)
The fixture is for the rotary location of a window pane or door panel (1) in the area of the upper corner on an arch frame ( A support arm (10) is
provided above the upper rabbet horizontal surface of the pane or panel and at its bearing-side end is conne with the movable bearing part (30) of
a rotary bearing fixed to the pane or panel. There is an anchoring part (20) on the upper horizontal rabbet surface, with which the support arm is
connected at its end remote from the bearing part. The connection has an adjustment device with a positioning screw (50), which makes possible a
horizontal adjustment of the support arm in its longitudinal direction relative to the anchoring part.

Abstract (de)
Ein Beschlag zur Drehlagerung eines Fenster- oder Türflügels (1) im Bereich seiner oberen Ecke hat einen mit dem Drehlager verbundenen
Tragarm (10), der sich über der oberen horizontalen Falzfläche des Flügels erstreckt und mit diesem verbunden ist. Erfindungsgemäß ist der
Tragarm (10) mit einer auf der Falzfläche (7) des Flügels (1) befestigten Stulpschiene (20) verbunden, und zwar mittels eines am Ende des
Tragarms vorgesehenen pilzartigen Verbindungsteils (40), dessen Erweiterung (45) die Stulpschiene (20) untergreift. In einer Gewindebohrung (43)
des Verbindungsteils (40) ist eine Stellschraube (50) aufgenommen, mit der der Tragarm (10) relativ zur Stulpschiene (20) horizontal verstellt werden
kann. <IMAGE>
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